



TERMES ET CONDITIONS DE PARTICIPATION

La participation au forum OSH for All 2025 (« l'Événement ») est ouverte à toute personne dûment inscrite. La participation à l'Événement implique l'acceptation sans réserve des présentes Termes et Conditions.

Assistance

OSH for all et GL events Exhibitions Operations (« les Organisateurs ») s'engagent à fournir une expérience de qualité. Si vous avez besoin d'assistance particulière, veuillez contacter le secrétariat à l'adresse suivante : oshforall.2025@gl-events.com avant l'Événement, afin de convenir des mesures nécessaires. Nous ferons notre possible pour vous proposer la solution la plus adaptée.

Comportement

Les Organisateurs veillent à offrir un cadre professionnel, respectueux et sans harcèlement. La diversité des participants, partenaires, exposants et membres du personnel est célébrée, et chaque participant doit adopter un comportement professionnel, respectueux et responsable à tout moment.

En assistant à l'Événement, vous vous engagez à respecter ces principes. Tout comportement inapproprié pourra entraîner une exclusion immédiate de l'Événement, à la seule discrétion des Organisateurs.

Fumer est strictement interdit en dehors des zones fumeurs signalées. Toute amende encourue pour infraction sera à la charge du participant.

Les Organisateurs se réservent le droit de vous refuser l'accès à une session ou d'interrompre toute activité nuisant au bon déroulement de l'Événement.

Il est obligatoire de respecter les consignes de sécurité imposées par le lieu et/ou les autorités locales/nationales. Il est interdit d'introduire des armes (armes à feu, munitions, objets tranchants), substances inflammables ou explosives, drones, animaux (sauf chiens guides), gaz ou produits dangereux, ou substances odorantes ou radioactives.

Tout manquement à ces règles pourra entraîner l'exclusion immédiate sans remboursement.

Annulations et politique de remboursement

Tout règlement non effectué au plus tard le jour de l'événement, soit entre le 2 et le 5 novembre, entraînera l'annulation de votre inscription et l'accès aux sessions vous sera refusé. Les inscriptions ne seront prises en compte qu'à réception du règlement.

En cas d'annulation, aucun remboursement ne sera effectué.

Les organisateurs de OSH for all déclinent toute responsabilité en cas de perte subie par les participants, y compris (mais sans s'y limiter) les acomptes d'hôtel et les frais d'annulation de billets d'avion ou de train.

En vous inscrivant, vous acceptez les conditions d'annulation.



Gestion des données

Conformément à la loi n°78-17 du 6 janvier 1978 relative à l'informatique, aux fichiers et aux libertés modifiée et au règlement (UE) 2016/679 du Parlement européen et du Conseil du 27 avril 2016 applicable à compter du 25 mai 2018, GL events Exhibitions Operations, en qualité de responsable de traitement, est amené à effectuer des traitements sur les données renseignées dans ce formulaire pour les finalités suivantes : l'inscription, le suivi d'inscription et la participation au congrès OSH for All, l'envoi de newsletters relatives au congrès OSH for All, l'édition du badge, l'envoi du questionnaire de satisfaction post-congrès, l'analyse statistique, les opérations de recouvrement. Les données collectées seront effacées 2 ans après le congrès. La communication de ces données est obligatoire pour vous inscrire au congrès. L'exécution d'un contrat ou l'exécution de mesures pré contractuelles prises à votre demande constitue ainsi la base du traitement.

Dans le cas où vous choisissez de ne pas communiquer vos données, alors votre inscription ne pourra pas être prise en compte. Les destinataires de vos données sont le service concerné de GL events Exhibitions Operations, OSH for All, ainsi que certains sous-traitants tiers de confiance, et les partenaires du congrès, le cas échéant et si vous l'avez accepté. Vous disposez d'un droit d'accès, de modification et de rectification des données vous concernant, d'un droit à la portabilité de vos données, du droit de limiter les traitements effectués sur vos données ainsi que du droit de définir des directives générales et particulières définissant la manière dont vous souhaitez que soient exercés, après votre décès, vos droits. Vous êtes expressément informé que vous disposez également d'un droit d'opposition au traitement de vos données à caractère personnel pour des motifs légitimes, ainsi que d'un droit d'opposition à ce que ces données soient utilisées à des fins de prospection commerciale.

Pour exercer vos droits, merci d'adresser un courrier à GL events Exhibitions Operations, accompagné de la photocopie d'un titre d'identité comportant votre signature, à l'adresse postale suivante : 59 quai Rambaud 69002 LYON – France ou par email dpqlex@ql-events.com. Vous pouvez également introduire une réclamation auprès d'une autorité de contrôle.

Photos / Vidéos

OSH for All Lyon 2025 et son prestataire GL events Exhibitions Opérations informent les participants que des images (photos, vidéos, interviews) pourront être captées lors de l'évènement (salles, hall, événements sociaux...). Ces supports, appartenant aux Organismes, pourront être utilisés à des fins de communication, promotion, presse, ou pédagogie sur divers supports (web, réseaux sociaux, publications...) pendant une durée maximale de cinq (5) ans. La base légale de ce traitement est l'intérêt légitime, prévu par le RGPD.

Si vous ne souhaitez pas apparaître sur ces supports, vous pouvez exercer votre droit d'opposition ou demander le retrait de votre image à tout moment en contactant : oshforall.2025@ql-events.com

En participant à l'Évènement, vous autorisez l'utilisation de ces contenus, même si vous y apparaissez. En cas d'opposition, merci de le signaler aux Organismes.



Responsabilité et clause de non-responsabilité

1. En cas d'annulation ou de modifications de l'Événement pour cause de force majeure (catastrophes naturelles, guerre, pandémie, etc.), les Organisateurs peuvent conserver les frais d'inscription pour un report futur ; ou rembourser partiellement après déduction des frais déjà engagés.
2. Les Organisateurs peuvent modifier le programme à tout moment, unilatéralement et sans préavis. Aucune garantie n'est donnée concernant la présence d'un intervenant programmé. Ils mettront tout en œuvre pour fournir une information exacte sur le site de l'Événement, sans pouvoir en garantir l'exactitude.
3. Les Organisateurs ne peuvent être tenus responsables de tout décès, blessure, dommage, perte ou frais subis par les participants (y compris les accompagnateurs ou aidants). En particulier, aucune responsabilité ne pourra être engagée pour les services fournis ou non fournis par des hôtels ou transporteurs.
4. Les Organisateurs ne sauraient être tenus responsables en cas de vol ou de dommage matériel survenu pendant l'Événement, sauf faute intentionnelle ou négligence grave. Ils ne sont pas responsables en cas d'intoxication alimentaire.
5. Vous reconnaissez participer à l'Événement de votre plein gré, en connaissance des risques, y compris physiques. La responsabilité des Organisateurs est limitée à la faute intentionnelle ou à la négligence grave. Il vous incombe de disposer d'une assurance santé et voyage adéquate.
6. Votre participation est soumise à l'autorisation des autorités locales/nationales.

Politique de confidentialité

La politique de confidentialité applicable de la société d'inscription est disponible.

Tout litige relatif à ce contrat (validité, exécution, résiliation) sera exclusivement soumis aux juridictions compétentes.

La protection des données étant une responsabilité continue, les Organisateurs pourront actualiser ces Conditions Générales selon les évolutions légales ou techniques. Pour toute question, merci de contacter le [Secrétariat de OSH for All](#).

Inscriptions et badges

Les frais d'inscription donnent droit à un accès individuel pour toute la durée de l'Événement, selon le tarif choisi. Le partage de badge est interdit.

Toutes les inscriptions sont gérées par GL events Exhibitions Operations via key4events. Vos informations seront partagées avec key4events à cette fin. Les données seront supprimées après l'Événement dans un délai de 2 ans.

Pour récupérer votre badge, vous devrez présenter votre courriel de confirmation accompagné d'une pièce d'identité. Le badge est personnel, nominatif et non cessible. En cas de perte, l'accès pourra être refusé. Toute perte doit être signalée à la réception/sécurité.



TERMS AND CONDITIONS OF PARTICIPATION

Participation at the OSH for All 2025 (“the Event”) is open to anybody duly registered. You must agree and adhere to these Terms and Conditions to participate in the Event.

Assistance

OSH for All and GL events Exhibitions Operations (the “Organizers”) are committed to providing a quality experience. If you need any assistance, please contact the OSH for All Secretariat at oshforall.2025@ql-events.com in advance to arrange assistance. We will ensure we work with you to find the best possible solution.

Behavior

OSH for All and GL events Exhibitions Operations (the “Organizers”) strive to provide a professional, respectful, and harassment-free event experience for everyone. We celebrate the diversity of all Event Participants, partners/exhibitors, and staff, and we expect every Participant to conduct themselves in a professional, respectful, and responsible manner at all times. By attending the Event, you are agreeing to respect and ensure a harassment-free event. If you engage in such behavior, you may be asked to leave the Event at the sole discretion of the Organizers.

Smoking will only be permitted within the clearly designated smoking areas. Any fines for infringements of this ban shall be borne by the Participants.

The Organizers reserve the right to deny your participation in a specific session and/or to stop any activity on your part that may interfere with, or cause annoyance to other participants.

You must comply with the security requirements imposed by the venue and/or local/national authorities. You may not bring weapons (firearms and ammunition, knives, and sharp objects), easily flammable or explosive substances including pyrotechnics, drones, dogs (except guide dogs), gases or hazardous substances (including chemical pesticides and insecticides), or foul-smelling substances or radioactive sources. Other restrictions may apply.

The Organizers reserve the right to exclude or remove you from the Event if you do not comply with these terms and conditions.

Cancellations and Refund Policy

Any payment not made by the day of the event, between November 2nd and 5th, will result in the cancellation of your registration and you will be denied access to the sessions. Registrations will only be processed upon receipt of payment.

In the event of cancellation, no refunds will be issued.

The organizers of OSH for all accept no liability for any losses incurred by participants, including (but not limited to) hotel deposits and cancellation fees for airline or train tickets. By registering, you agree to the cancellation policy.



Data Management

In accordance with Law No. 78-17 of 6 January 1978 relating to information technology, files and civil liberties, as amended, and Regulation (EU) 2016/679 of the European Parliament and of the Council of 27 April 2016, applicable from 25 May 2018, GL events Exhibitions Operations, as data controller, is required to process the data entered in this form for the following purposes: registration, registration tracking and participation in the OSH for All congress, sending newsletters relating to the OSH for All congress, issuing badges, sending the post-congress satisfaction questionnaire, statistical analysis, recovery operations. The data collected will be deleted 2 years after the congress. Communication of this data is mandatory to register for the congress. The execution of a contract or the execution of pre-contractual measures taken at your request thus constitutes the basis for the processing.

If you choose not to share your data, your registration will not be processed. The recipients of your data are the relevant GL events Exhibitions Operations department, OSH for All, as well as certain trusted third-party subcontractors, and the congress partners, if applicable and if you have agreed to it. You have the right to access, modify, and rectify your personal data, the right to data portability, the right to limit the processing of your data, and the right to define general and specific guidelines for how you wish your rights to be exercised after your death. You are expressly informed that you also have the right to object to the processing of your personal data for legitimate reasons, as well as the right to object to the use of this data for commercial prospecting purposes.

To exercise your rights, please send a letter to GL events Exhibitions Operations, accompanied by a photocopy of an identity document bearing your signature, to the following postal address: 59 quai Rimbaud 69002 LYON – France or by email dpqlex@ql-events.com. You can also file a complaint with a supervisory authority.

Photography/Video

OSH for All Lyon 2025 and its service provider GL events Exhibitions Operations inform participants that images (photos, videos, interviews) may be captured during the event (rooms, halls, social events, etc.). These materials, belonging to the Organizers, may be used for communication, promotional, press, or educational purposes on various media (web, social media, publications, etc.) for a maximum period of five (5) years. The legal basis for this processing is legitimate interest, as provided for in the GDPR.

If you do not wish to appear on these media, you can exercise your right to object or request the removal of your image at any time by contacting: oshforall.2025@ql-events.com.

By participating in the Event, you authorize the use of this content, even if you appear in it. If you object, please notify the Organizers.



Liability Waiver/Disclaimer

1. In the event of cancellation or modification of the Event due to force majeure (natural disasters, war, pandemic, etc.), the Organizers may retain the registration fees for future rescheduling or partially refund them after deduction of expenses already incurred.
2. The Organizers may modify the program at any time, unilaterally, and without prior notice. No guarantee is given regarding the presence of a scheduled speaker. They will make every effort to provide accurate information on the Event website, but cannot guarantee its accuracy.
3. The Organizers cannot be held responsible for any death, injury, damage, loss, or expense incurred by participants (including accompanying persons or caregivers). In particular, no liability may be incurred for services provided or not provided by hotels or carriers.
4. The Organizers cannot be held liable for theft or material damage occurring during the Event, except in cases of willful misconduct or gross negligence. They are not responsible for food poisoning.
5. You acknowledge that you are participating in the Event of your own free will, with full knowledge of the risks, including physical risks. The Organizers' liability is limited to willful misconduct or gross negligence. You are responsible for ensuring you have adequate health and travel insurance.
6. Your participation is subject to authorization from local/national authorities.

Privacy Policy

The applicable privacy policy of the registration company is available.

Any dispute, controversy or claim arising out of, or in relation to, this contract, including the validity, invalidity, breach, or termination thereof, shall be exclusively submitted to the courts.

Information privacy is an ongoing responsibility and so The Organizers will, from time to time, update these Terms and conditions as new personal data practices are undertaken or new privacy policies adopted. Should you have questions or concerns, please contact the [OSH FOR ALL Secretariat](#).

Registrations & Badges

Registration fees represent the cost of a single pass per person per day or for the entire Event depending on the selected fees. No sharing passes can be accepted.

All registrations will be processed by GL events Exhibitions Operations (the "Organizers") via its registration platform's supplier key4events. Your information will be shared with key4events for the purpose of printing your named badge. A named badge is required to gain access to Event. Your data is removed from key4events following the event.

To collect your badge, you will need to present your confirmation email along with proof of identity. The badge is personal, nominative, and non-transferable. If lost, access may be denied. Any loss must be reported to reception/security.